

Save Smart and Earn 5.25% with CBI Saver

Campaign Terms and Conditions

This campaign is designed to offer you an interest rate of 5.25% per annum (p.a.) on new funds deposited in your CBI Saver Account during the balance building phase. By accessing or using our products and services, you agree to be bound by these Terms and Conditions and consent to receiving promotional or marketing information regarding Commercial Bank International's products and services. If you do not agree to any part of these terms, you may not use our products and services.

Eligibility

You must be an existing CBI Saver Account holder or open a new CBI Saver Account at Commercial Bank International (CBI) and have the legal capacity as per applicable laws and regulations to enter into a binding agreement to participate in the campaign.

The "**Save Smart and Earn 5.25% with CBI Saver**" campaign will be held in the following phases

Balance Building Phase: 1st July 2024 to 30th September 2024

Retention Phase: 1st October 2024 to 31st December 2024

Interest Payout: On or before 31st January 2025

Campaign Details and Obligations

- You are required to deposit a minimum of AED 50,000 (New to Bank/ Account customers) or have a minimum incremental balance of AED 50,000 (existing customers) in your CBI Saver Account during the Balance Building Phase of the campaign (1st July 2024 to 30th September 2024).
- For existing account holders of CBI Saver, the monthly average balance (base balance as on 30th June 2024) at account level should be maintained during the campaign (balance building and retention phase of the campaign).
- Only fresh funds will be eligible to qualify for the campaign.
- Fresh funds are defined as funds transferred into the CBI Saver Account from these sources subject to the policies and procedures of the Bank:
 - Inward remittances
 - Cash deposit

- Cheque deposit
- Internal funds transfer between accounts held at CBI will not be permitted
- Maturity proceeds of fixed deposits will not be permitted

- As a participant, you are required to retain a minimum of AED 50,000 during the retention phase of the campaign (1st October 2024 to 31st December 2024) to confirm your eligibility for the same.
- Qualified customers will be provided an interest rate of 5.25% p.a. (per annum) on the incremental funds during the Balance Building Phase (1st July 2024 to 30th September 2024) only provided the terms and conditions of the promotion are fulfilled on or before 31st January 2025.
- Failure to maintain the base balance during or after the campaign (balance building and retention phase) would lead to disqualification from the campaign.
- Discrepancies (if any) should be addressed to the designated Relationship Manager within 15 working days post the interest payout phase. Any exceptions in this regard will not be considered.
- Commercial Bank International P.S.C. reserves the right to add, change, amend, delete, cancel, suspend, or extend the Campaign anytime wholly or in part, at its sole discretion, without prior notice to customers.
- Eligible customer(s) shall not be entitled to any claim or compensation against Commercial Bank International P.S.C. for any losses or damages suffered or incurred whether directly or indirectly.
- In no event shall Commercial Bank International P.S.C., or any of their officers, directors, employees or agents be liable for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to this campaign.

Campaign Illustration

CBI Saver Account Base Balance (30th June 2024)		Balance building Phase (1st July 2024 to 30th September 2024) Incremental Fresh Funds	Retention Phase (1st October 2024 to 31st December 2024) Period End Balance	Interest Payout Phase (On or before 31st January 2025)
Customer A	AED 100,000	Incremental Fresh funds of AED 100,000	1. Incremental Fresh funds of AED 100,000 retained. 2. Base Balance maintained at AED 100,000.	Interest Calculation= $(100,000 \times 5.25\%) \times 92/360$ Interest Amount: AED 1,341.67/-
Customer B	AED 100,000	Incremental Fresh funds of AED 50,000	1. Incremental Fresh funds of AED 50,000 retained. 2. Base Balance decreased to AED 50,000.	Not eligible since the base balance as on 30th June 2024 was not maintained.
Customer C	AED 100,000	Incremental Fresh funds of AED 49,000	1. Incremental funds of AED 60,000 during the retention phase. 2. Base Balance maintained at AED 100,000. 3. Incremental Fresh funds during the balance building phase was AED 49,000.	Not eligible since the incremental fresh funds have to be a minimum of AED 50,000 during the balance building phase only.
Customer D	AED 100,000	Incremental Fresh funds of AED 80,000	1. Incremental funds maintained during the retention phase is AED 30,000. 2. Base Balance maintained at AED 100,000.	Not eligible since the incremental fresh funds have to be a minimum of AED 50,000 during the balance building phase only.
Customer E	AED 100,000	Incremental Fresh funds of AED 90,000	1. Incremental funds maintained during the retention phase is AED 60,000. 2. Base Balance maintained at AED 100,000.	Interest Calculation= $(60,000 \times 5.25\%) \times 92/360$ Interest Amount: AED 805/-
Customer F	AED 100,000	Incremental Fresh funds of AED 90,000	1. Total Incremental funds 100,000 out of which AED 90,000 are fresh funds which was obtained during the balance building phase. 2. Base Balance maintained at AED 100,000.	Interest Calculation= $(90,000 \times 5.25\%) \times 92/360$ Interest Amount: AED 1,207.50/-

The information provided by these tools are for guidance only and do not include all of the details you need to choose a particular product. This illustration is designed to give you only an indication and should be used as a guide only. You should not make any decisions on the information obtained by using this illustration. Commercial Bank International P.S.C including its officers, employees, personnel or directors shall not be liable for any loss, damage or liability of whatsoever nature, including any direct or indirect loss arising from the use of this illustration or access of any information that may be displayed herein.

Other Key Terms and Conditions

1. User Obligations

Account Registration: You must hold a CBI Saver Account and provide accurate, complete, and updated information.

Security: You are responsible for maintaining the confidentiality of your account and password and for all activities that occur under your account.

Compliance: You agree to use our services in compliance with all applicable laws and regulations, including but not limited to anti-money laundering (AML) and counter-terrorism financing (CTF) requirements. Penalties and additional fees may be applied if there is an error or omission in providing correct or incomplete information for remittances.

2. Prohibited Activities

You shall not use our service to:

- Engage in illegal activities or transactions.
- Violate the rights of others, including privacy and intellectual property rights.
- Send unsolicited communications, spam, or conduct phishing activities.
- Transmit malicious software or code.

3. Limitation of Liability

Commercial Bank International P.S.C will not be liable for any damages resulting from your use or inability to use our service, including but not limited to direct, indirect, incidental, punitive, and consequential damages, unless otherwise specified by applicable laws.

4. Termination

Commercial Bank International P.S.C reserves the right to terminate or suspend access to our services at any time for any reason, including but not limited to breach of these Terms and Conditions.

5. Changes to Terms and Conditions

We reserve the right to modify and update these Terms and Conditions at any time. Your continued use of our services after any such changes constitutes your acceptance of the updated Terms and Conditions.

6. Governing Law

These Terms and Conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the United Arab Emirates without regard to its conflict of law provisions, and any disputes arising hereunder shall be referred to the exclusive jurisdiction of Dubai courts.

7. Contact Us

If you have any questions about these Terms and Conditions, contact our 24/7 customer service agents on 600544440.

8. Marketing Promotions

8.1 Promotion Participation: Commercial Bank International may, from time to time, offer marketing promotions that can include discounts, offers, rewards, or other promotional incentives ("Promotions"). These Promotions are available to eligible users and are governed by these Terms and Conditions as well as any additional terms that may be provided with the Promotion.

8.2 Eligibility: Eligibility for Promotions/Campaigns is determined by Commercial Bank International at its sole discretion and may be based on various criteria, including user activity, history, and compliance with these Terms and Conditions. Commercial Bank International reserves the right to modify, suspend, or cancel any Promotion/Campaign without notice at any time.

8.3 Promotion Use: Promotions are non-transferable and cannot be exchanged for cash or other forms of compensation unless stated otherwise in the specific terms of the Promotion. Each Promotion/Campaign may come with its specific terms, including validity period, eligibility criteria, and usage limits, which will be communicated to you at the time of the Promotion.

8.4 Restrictions: Users are prohibited from engaging in any fraudulent activity to become eligible for a Promotion/Campaigns, including creating multiple accounts. Such activities will result in immediate disqualification from the Promotion, suspension of the user's account, and may lead to legal action.

8.5 Changes and Termination: Commercial Bank International PSC reserves the right to modify the terms of any Promotion, extend, shorten, or terminate a Promotion/Campaign at any time, with or without notice, for any reason, and without liability to [Service Name] or the user.

8.6 Data Use: Participation in Promotions/Campaigns may require you to provide additional personal information. The use of this information will be in accordance with our [Privacy Policy](#). By participating in Promotions, you agree to the collection and use of your data in this manner.

شروط وأحكام الحملة

تم تصميم هذه الحملة ليوفر لك معدل فائدة يبلغ 5.25% سنويًا على الودائع الجديدة في حساب التوفير الخاص بك من البنك التجاري الدولي خلال مرحلة تكوين رصيد الأموال. من خلال الحصول على منتجاتنا وخدماتنا أو استخدامها، فإنك توافق على الالتزام بهذه الشروط والأحكام وتوافق على تلقي معلومات ترويجية أو تسويقية تتعلق بمنتجات وخدمات البنك التجاري الدولي. في حال عدم وافقتك على أي جزء من هذه الشروط، فلا يجوز لك استخدام منتجاتنا وخدماتنا.

الأهلية

يجب أن يكون لديك حساب توفير لدى البنك التجاري الدولي أو تقوم بفتح حساب توفير جديد لدى البنك التجاري الدولي (CBI) وأن تتمتع بالأهلية القانونية وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها للدخول في اتفاقية ملزمة للمشاركة في الحملة.

ستقام حملة "ادخر بذكاء واكسب 5.25% مع CBI Saver" على المراحل التالية

مرحلة بناء الرصيد: من 1 يوليو 2024 إلى 30 سبتمبر 2024

مرحلة الاحتفاظ بالرصيد: من 1 أكتوبر 2024 إلى 31 ديسمبر 2024

إيداع الفائدة: في أو قبل 31 يناير 2025

تفاصيل الحملة والتزاماتها

- يتعين عليك إيداع ما لا يقل عن 50,000 درهم إماراتي (عملاء البنك/الحسابات الجديدة) أو أن يكون لديك رصيد إضافي بحد أدنى قدره 50,000 درهم إماراتي (العملاء الحاليين) في حساب التوفير الخاص بك من البنك التجاري الدولي خلال مرحلة بناء الرصيد من الحملة (1 يوليو 2024 إلى 30 سبتمبر 2024).
- بالنسبة لأصحاب حسابات CBI Saver الحاليين، يجب الحفاظ على متوسط الرصيد الشهري (الرصيد الأساسي في 30 يونيو 2024) على مستوى الحساب أثناء الحملة (مرحلة بناء الرصيد والاحتفاظ بالرصيد).
- الإيداعات الجديدة فقط هي التي ستكون مؤهلة للتأهل للحملة.
- يتم اعتبار الإيداعات الجديدة بأنها الأموال المحولة إلى حساب التوفير الخاص بالبنك التجاري الدولي من هذه المصادر الخاضعة لسياسات وإجراءات البنك:

- التحويلات المالية الداخلية
- الإيداع النقدي
- إيداع الشيكات

- لن يُسمح بتحويل الأموال داخليًا بين الحسابات الموجودة لدى البنك المركزي العراقي
- لن يسمح بعائدات استحقاق الودائع الثابتة
- كمشارك بالحملة، يتعين عليك الاحتفاظ بما لا يقل عن 50,000 درهم إماراتي خلال مرحلة الاحتفاظ بالحملة (من 1 أكتوبر 2024 إلى 31 ديسمبر 2024) لتأكيد أهليتك لذلك.
- سيتم تزويد العملاء المؤهلين بمعدل فائدة قدره 5.25% سنويًا. (سنويًا) على الأموال الإضافية خلال مرحلة بناء التوازن (1 يوليو 2024 إلى 30 سبتمبر 2024) فقط بشرط استيفاء شروط وأحكام العرض الترويجي في 31 يناير 2025 أو قبله.
- عدم تمكنك من المحافظة على الرصيد الأساسي أثناء الحملة أو بعدها (مرحلة بناء الرصيد والاحتفاظ به) قد يؤدي إلى الاستبعاد من الحملة.
- في حال وجود ملاحظات يجب توجيهها إلى مدير العلاقات المعين خلال 15 يوم عمل بعد مرحلة دفع الفائدة، ولن يتم النظر في أي استثناءات في هذا الصدد.
- البنك التجاري الدولي ش.م.ع. تحتفظ بالحق في إضافة، أو تغيير أو تعديل أو حذف أو إلغاء أو تعليق أو تمديد الحملة في أي وقت كليًا أو جزئيًا، وفقًا لتقديرها الخاص، دون إشعار مسبق للعملاء.
- لا يحق للعميل (العملاء) المؤهلين الحصول على أي مطالبة أو تعويض ضد البنك التجاري الدولي ش.م.ع. عن أي خسائر أو أضرار تم تكبدها أو تكبدها سواء بشكل مباشر أو غير مباشر.
- لا يتحمل البنك التجاري الدولي ش.م.ع. أو أي من مسؤوليه، أو مديره أو موظفيه أو وكلائه بأي حال من الأحوال المسؤولية عن أي خسارة أو ضرر أو نفقات تنشأ عن هذه الحملة أو تتعلق بها.

الرسوم التوضيحية للحملة

حساب CBI Saver		مرحلة زيادة رصيد الحساب (من 1 يوليو 2024 إلى 30 سبتمبر 2024) الأموال الجديدة الإضافية	مرحلة الحفاظ على الرصيد (من 1 أكتوبر 2024 إلى 31 ديسمبر 2024) قيمة الرصيد في نهاية الحملة	مرحلة دفع الفوائد (في أو قبل 31 يناير 2025)
العميل أ	100,000 درهم	رصيد الحساب التراكمي للأموال الإضافية 100,000 درهم	1. الحفاظ على رصيد الحساب التراكمي للأموال الإضافية بقيمة 100,000 درهم 2. الحفاظ على الرصيد الأساسي بقيمة 100,000 درهم	حساب الفائدة = $(100000 * 5.25\%) / 360/92$ مبلغ الفائدة: 1,341.67 درهم-
العميل ب	100,000 درهم	رصيد الحساب التراكمي للأموال الإضافية 50,000 درهم	1. الحفاظ على رصيد الحساب التراكمي للأموال الإضافية بقيمة 50,000 درهم 2. الحفاظ على الرصيد الأساسي بقيمة 50,000 درهم	غير مؤهل للحصول على الفوائد لأنه لم يتم الحفاظ على الرصيد الأساسي حتى تاريخ 30 يونيو 2024
العميل س	100,000 درهم	رصيد الحساب التراكمي للأموال الإضافية 49,000 درهم	1. الحفاظ على رصيد الحساب التراكمي للأموال الإضافية بقيمة 60,000 درهم 2. الحفاظ على الرصيد الأساسي بقيمة 100,000 درهم 3. مجموع قيمة الأموال الإضافية خلال مرحلة زيادة رصيد الحساب: 49,000 درهم	غير مؤهل للحصول على الفوائد لأن الأموال الجديدة الإضافية يجب أن تكون بحد أدنى 50,000 درهم خلال مرحلة بناء الرصيد فقط
العميل د	100,000 درهم	رصيد الحساب التراكمي للأموال الإضافية 80,000 درهم	1. الحفاظ على رصيد الحساب التراكمي للأموال الإضافية بقيمة 30,000 درهم 2. الحفاظ على الرصيد الأساسي بقيمة 100,000 درهم	غير مؤهل للحصول على الفوائد لأن الأموال الجديدة الإضافية يجب أن تكون بحد أدنى 50,000 درهم خلال مرحلة بناء الرصيد فقط
العميل ش	100,000 درهم	رصيد الحساب التراكمي للأموال الإضافية 90,000 درهم	1. الحفاظ على رصيد الحساب التراكمي للأموال الإضافية بقيمة 60,000 درهم 2. الحفاظ على الرصيد الأساسي بقيمة 100,000 درهم	حساب الفائدة = $(60,000 * 5.25\%) / 360/92$ مبلغ الفائدة: 805 درهم-
العميل ف	100,000 درهم	رصيد الحساب التراكمي للأموال الإضافية 90,000 درهم	1. مجموع الرصيد التراكمي 100,000 درهم، منها 90,000 درهم أموال إضافية جديدة تم الحصول عليها خلال مرحلة بناء الرصيد 2. الحفاظ على الرصيد الأساسي بقيمة 100,000 درهم	حساب الفائدة = $(90,000 * 5.25\%) / 360/92$ مبلغ الفائدة: 1,207.50 درهم-

المعلومات التي توفرها هذه الشروط والاحكام هي للتوضيح فقط ولا تتضمن جميع التفاصيل التي تحتاجها لاختيار منتج معين. تم تصميم هذا الجدول التوضيحي للإرشاد فقط ويجب استخدامه كدليل فقط. لا ينبغي عليك اتخاذ أي قرارات بشأن المعلومات التي تم الحصول عليها باستخدام هذا الرسم التوضيحي. لن يتحمل البنك التجاري الدولي ش.م.ع، بما

في ذلك مسؤوليه، أو موظفيه، أو مديره، المسؤولية عن أي خسارة أو ضرر أو مسؤولية مهما كانت طبيعتها، بما في ذلك أي خسارة مباشرة أو غير مباشرة تنشأ عن استخدام هذا الرسم التوضيحي أو الوصول إلى أي معلومات قد يتم عرضها هنا.

الشروط والأحكام الرئيسية الأخرى

1. التزامات المستخدم

تسجيل الحساب: يجب أن يكون لديك حساب توفير من CBI وأن تقدم معلومات دقيقة وكاملة ومحدثة.

الأمان: مسؤولية الحفاظ على سرية حسابك وكلمة المرور وعن جميع الأنشطة التي تتم ضمن حسابك تقع على عاتقك فقط.

الامتثال: بهذا، أنت توافق على استخدام خدماتنا بما يتوافق مع جميع القوانين واللوائح المعمول بها، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، متطلبات مكافحة غسيل الأموال (AML) وتمويل مكافحة الإرهاب (CTF). قد يتم تطبيق عقوبات ورسوم إضافية إذا كان هناك خطأ أو إغفال في تقديم معلومات صحيحة أو غير كاملة للتحويلات.

2. الأنشطة المحظورة

لا يجوز لك استخدام خدماتنا من أجل:

- الانخراط في أنشطة أو معاملات غير قانونية.
- انتهاك حقوق الآخرين، بما في ذلك حقوق الخصوصية والملكية الفكرية.
- إرسال اتصالات غير مرغوب فيها، أو البريد العشوائي، أو القيام بأنشطة التصيد الاحتيالي.
- نقل البرامج أو التعليمات البرمجية الضارة.

3. تحديد المسؤولية

البنك التجاري الدولي ش.م.ع لن يكون مسؤولاً عن أي أضرار ناجمة عن استخدامك أو عدم قدرتك على استخدام خدماتنا، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، الأضرار المباشرة وغير المباشرة والعرضية والعقابية والتبعية، ما لم تنص القوانين المعمول بها على خلاف ذلك.

4. الإنهاء

يحتفظ البنك التجاري الدولي ش.م.ع بالحق في إنهاء أو تعليق الوصول إلى خدماتنا في أي وقت ولأي سبب، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، خرق هذه الشروط والأحكام.

5. التغييرات في الشروط والأحكام

نحن نحتفظ بالحق في تعديل وتحديث هذه الشروط والأحكام في أي وقت، وإن استمرارك في استخدام خدماتنا بعد أي تغييرات من هذا القبيل يشكل موافقة منك على الشروط والأحكام المحدثة.

6. القانون الحاكم

تخضع هذه الشروط والأحكام وتفسر وفقاً لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة بغض النظر عن تعارضها مع أحكام القانون، وتحال أي نزاعات تنشأ بموجب هذه الاتفاقية إلى الاختصاص القضائي الحصري لمحاكم دبي.

7. الاتصال بنا

إذا كان لديك أي أسئلة حول هذه الشروط والأحكام، تفضل بالاتصال بموظفي خدمة العملاء لدينا على مدار الساعة طوال أيام الأسبوع على الرقم 600544440.

8. الترويج للتسويق

8.1 المشاركة في العروض الترويجية: يجوز للبنك التجاري الدولي، من وقت لآخر، تقديم عروض ترويجية تسويقية يمكن أن تشمل خصومات، أو عروض أو مكافآت أو حوافز ترويجية أخرى ("العروض الترويجية"). تتوفر هذه العروض الترويجية للمستخدمين المؤهلين وتخضع لهذه الشروط والأحكام بالإضافة إلى أي شروط إضافية قد يتم توفيرها مع العرض الترويجي.

8.2 الأهلية: يتم تحديد الأهلية للعروض الترويجية/الحملات من قبل البنك التجاري الدولي وفقاً لتقديره الخاص وقد تستند إلى معايير مختلفة، بما في ذلك نشاط المستخدم والتاريخ والامتثال لهذه الشروط والأحكام. يحتفظ البنك التجاري الدولي بالحق في تعديل أو تعليق أو إلغاء أي عرض ترويجي/حملة دون إشعار في أي وقت.

8.3 استخدام العرض الترويجي: العروض الترويجية غير قابلة للتحويل ولا يمكن استبدالها نقدًا أو بأي شكل آخر من أشكال التعويض ما لم يُنص على خلاف ذلك في الشروط المحددة للعرض الترويجي. قد يأتي كل عرض ترويجي/حملة بشروطه المحددة، بما في ذلك فترة الصلاحية ومعايير الأهلية وحدود الاستخدام، والتي سيتم إبلاغك بها في وقت العرض الترويجي.

8.4 القيود: يُحظر على المستخدمين الانخراط في أي نشاط احتيالي ليصبحوا مؤهلين للحصول على عرض ترويجي/حملات، بما في ذلك إنشاء حسابات متعددة. ستؤدي مثل هذه الأنشطة إلى الاستبعاد الفوري من العرض الترويجي، وتعليق حساب المستخدم، وقد تؤدي إلى اتخاذ إجراء قانوني.

8.5 التغييرات والإنهاء: يحتفظ البنك التجاري الدولي ش.م.ع بالحق في تعديل شروط أي عرض ترويجي أو تمديد أو تقصير أو إنهاء عرض ترويجي/حملة في أي وقت، بإشعار أو بدون إشعار، ولأي سبب، ودون مسؤولية تجاه [اسم الخدمة] أو المستخدم.

8.6 استخدام البيانات: قد تتطلب المشاركة في العروض الترويجية/الحملات تقديم معلومات شخصية إضافية. سيتم استخدام هذه المعلومات وفقًا لسياسة الخصوصية الخاصة بنا. من خلال المشاركة في العروض الترويجية، فإنك توافق على جمع واستخدام البيانات الخاصة بك بهذه الطريقة.